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Godkjenning av innkalling og saksliste 

Godkjent 
Godkjenning av protokoll 

Godkjent 
Saker til behandling 

52/24 Brannsikkerhet Biri kirke 2024-2025 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 24.09.2024 52/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Kirkeverge Line Bakkum er invitert til møtet for å orientere menighetsrådet om 
brannvernrutiner i kirka. Det gjennomføres også befaringsrunde sammen med 
menighetsrådet. 
 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar saken til orientering.  
 
Møtebehandling 

Kirkeverge Line Bakkum innledet saken. Gjøvik kirkelige fellesråd har bygg og 
anlegg som sitt ansvarsområde. Fellesrådet er glade for lokalt engasjement, og er 
også avhengige av lokal kunnskap for å oppdateres på hva som trengs av fokus. Til 
dette møtet ble det fremmet sak om brannsikkerhet i Biri kirke, og kirkevergen 
orienterte derfor om gjeldende rutiner: 

- 4 ganger i året: sjekkliste, kirketjener. Går også etter risikoanalyse med obs-
punkter. 

- Teoretisk brannøvelse + slukkeøvelse for ansatte  
- 1 gang i året: Kontroll av slukkeutstyr 
- 1 gang i året: Kontroll av varslingsanlegg 
- Tilsyn fra brannetaten: Har vært utført hvert 2. år, men siste tilbakemelding er 

at vi har så gode rutiner og egenkontroll at de ikke ser behovet for å ha så 
hyppige tilsyn. Det vil i stedet bli gjennomført hvert 3. eller hvert 4. år.  

 
Ved arrangementer i kirka, er det kirketjener som er hovedansvarlig for brannvern. 
Kirkeverter er medhjelpere, og vil da få beskjed om oppgaver av kirketjener. For 
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eksempel er det naturlig at kirkevertene sitter ved sidenødutgangene og tar ansvar 
for evakuering ved disse. Kirketjener har ansvar for hoveddøra.  
Innspill fra menighetsrådet: 

- Brannvern og galleri: Antall bør begrenses på galleri da det er smalt og 
vanskelig å evakuere derfra.  

- Frivillige ønsker å være med på teoretisk brannøvelse.  
- De frivillige bør få rutineskildring, og det bør ligge rutineskildring tilgjengelig i 

kirka.  
- Det stilles spørsmål om hva som er korrekt kommunikasjon når noen ser noe 

ved bygget som bør vurderes/ordnes opp i. Kirkevergen skal da kontaktes, og 
vil da foreta vurdering av videre håndtering.  

 
Menighetsrådet gikk en runde i kirka og konstaterer at nødutganger er ryddet og i 
forsvarlig stand. 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar saken til orientering. 
 

 

 

 
53/24 Pågående arbeid Treskurd 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 24.09.2024 53/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
 
Biri menighetsråd oppdateres om pågående arbeid med treskurd: 
 
Én uke med arbeid gjenstår i høst: uke 45 (4.-8. november), og til våren planlegges 
arbeid i to perioder: uke 11 og 12 (10.-21. mars), og uke 14 og 15 (31. mars-11. 
april).  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar saken til orientering. 
 
Møtebehandling 

Dette er et arbeid som har vært ønsket siden 2010. Det ble tatt opp igjen i 2022, og 
det er nå bevilget en million kroner til utførelse. Riksantikvaren hadde to forslag på 
hvem som kunne utføre arbeidet, og disse to gjør arbeidet sammen. De fester det de 
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kan av maling, renser for smuss og maler opp igjen der det mangler maling. Det store 
maleriet er tatt ned fra veggen, og blir pusset opp i Asker. Maleriet er fra slutten av 
1600tallet, og er altså eldre enn kirka. Det kan se ut til at det blir penger igjen etter at 
prekestol, korskillet og alter er restaurert, og det vil da være aktuelt å restaurere 
våpenskjoldet også slik at skriften kan bli synlig igjen.  
 
I det pågående arbeidet på treskurden, er det blitt oppdaget at det har vært arbeidet 
på treskurden også tidligere. Det er noen steder hvor det er rødt under malingen, og 
på alteret er det funnet noen årstall. Det vil bli utarbeidet en rapport etter at arbeidet 
er utført, og det kommer innspill om at man kanskje kan gjøre noe ut av denne i 
forbindelse med jubileet.  
 
Menighetsrådet ble med på en runde i kirka, og fikk blant annet se forskjellen på et 
restaurert ansikt på prekestolen kontra et ansikt som det ikke er arbeidet med. Dette 
blir flott! 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar saken til orientering. 
 

 

 

 
54/24 Høring Strategi for Hamar bispedømme 2024 Gjøvik sokn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 24.09.2024 54/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Menighetsrådsledere i bispedømmet ble invitert til bispegården i mai i år for å bli med 
i prosessen om strategi for Hamar bispedømme. Her skulle det trekkes frem hva man 
mener er viktig for bispedømme å prioritere i årene fremover. På møtet ble 
administrasjonens arbeid presentert, «Hvem er vi i Innlandet (og Lunner)», samt 
forslaget til 4 av FNs bærekraftsmål som bispedømmet ønsker å prioritere i 2025 – 
2029.  
 
I høringsperioden er også øvrige prester, proster, tillitsvalgte, kirkevergelag og 
diverse utvalg gitt anledning til å uttale seg.  
 
Forslaget som ligger vedlagt er med dette laget på bakgrunn av innspill fra ansatte 
og folkevalgte i Hamar bispedømme, og er bygd på strategi for Den norske kirke 
2022-2029. 
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Vedlagt ligger brev og høring fra Hamar bispedømmeråd 2025 – 2029, samt skjema 
for høringssvar med 13 spørsmål med svaralternativene, som i hovedsak er disse:  

• Vi støtter forslaget  
• Vi har ingen spesielle meninger om denne  
• Vi har kommentarer  

 
Som det står i brevet til menighetsrådet gir høringen anledning til å komme med 
kommentarer og endringsforslag, og det er også mulig å gi sin generelle støtte til det 
som er foreslått. Høringsinstansen leverer som samlet organ, og ikke som 
enkeltmedlemmer.  
 
Rådet bes om å lese seg gjennom sidene som er vedlagt i høringsversjonen til 
møtet, det skal være overkommelig, med korte avsnitt, skjema og bilder.  
 
Høringsfristen er satt til 3.november, slik at om rådet ikke er klare for å gi sine svar, 
er det mulig å utsette saken til neste menighetsrådsmøte som er 22.oktober. 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd vedtar å svare på høringen for strategi i Hamar bispedømmeråd 
2025- 2029 i møtet, saksbehandler sender svarene innen høringsfristen 3.november 
 
Møtebehandling 

Biri menighetsråd gikk gjennom høringen i møtet. Høringssvar er vedlagt protokollen.  
 
Vedtak  

Biri menighetsråd vedtar å svare på høringen for strategi i Hamar bispedømmeråd 
2025- 2029 i møtet, saksbehandler sender svarene innen høringsfristen 3.november 
 

 

 

 
55/24 Siste avklaringer Konfirmantjubileum 6. oktober 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 24.09.2024 55/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Invitasjoner til gullkonfirmasjon 6. oktober er sendt ut, og det er pr. d.d. 18 påmeldte 
til arrangementet (17 gullkonfirmanter + 1). Saksbehandler har vært i kontakt med 
Honne konferansesenter om selskapet etter gudstjenesten, og vil oppdatere dem på 
konkret antall påmeldte når påmeldingsfristen har gått ut.  
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Saksbehandler har vært i kontakt med Harry Bakken med spørsmål om han vil 
fotografere årets gullkonfirmanter slik han har gjort tidligere. Avventer svar. 
 
Det er fint om et par representanter fra menighetsrådet blir med på etterlaget på 
Honne, gjerne sokneprest + 1. Samlingen bør ledes ved at det ønskes velkommen, 
og at det gis rom for historier/minner fra konfirmasjonstiden.  
 
Forslag til vedtak 
 
Årets gullkonfirmasjon gjennomføres 6. oktober. Fra menighetsrådet stiller xx og xx 
på etterlaget. Saksbehandler har dialogen med Honne konferansesenter.  
 
Møtebehandling 

Saksbehandler orienterer om at det er 23 påmeldte til gullkonfirmantjubileet. 
Sokneprest Andreas E. Danbolt løfter frem kirkeåret, og spiller inn at man bør tenke 
helhetlig også mtp prekenteksten når man velger dato for dette jubileet.  
 
Harry Bakken fotograferer gullkonfirmantene. Menighetsrådsleder Ragnhild 
Svartbekk og sokneprest Andreas E. Danbolt stiller opp på jubileet på Honne. 
 
Saksbehandler oppdaterer Honne konferansesenter på antall. Slik det ser ut nå blir 
det 25 stk som blir med på etterlaget på Honne.   
 
Vedtak  

Årets gullkonfirmasjon gjennomføres 6. oktober. Fra menighetsrådet stiller 
sokneprest Andreas E. Danbolt og menighetsrådsleder Ragnhild Svartbekk på 
etterlaget. Saksbehandler har dialogen med Honne konferansesenter. 
 

 

 

 
56/24 Forslag til gudstjenesteplan 2025 Biri sokn 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 24.09.2024 56/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Gudstjenesteplan er utarbeidet i samarbeid med sokneprest i Snertingdal, og legges 
frem for menighetsrådet for innspill og tilbakemeldinger før endelig godkjenning.  
 
Planen er for hele 2025, og det er lagt inn forslag på gudstjenester med 
trosopplæringstiltak, kveldsgudstjenester og (etter mønster fra tidligere år) 
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gudstjenester med kirkekaffe. Det er også lagt inn åpne linjer de søndagene det ikke 
er gudstjeneste i Biri kirke. 
 
Etter at menighetsrådet godkjenner forslag til gudstjenesteplan, sendes planen til 
prosten for endelig godkjenning. 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd godkjenner forslag til gudstjenesteplan for 2025.  
 
Møtebehandling 

Sokneprest Andreas E. Danbolt orienterer om hvordan det er tenkt rundt 
gudstjenesteplanen for 2025. Det er lagt opp til omtrent en søndag i måneden uten 
gudstjeneste. Gudstjenestene blir hovedsakelig kl 11, men det blir også noen 
kveldsgudstjenester. Andreas vil også jobbe for å få til hverdagsgudstjenester på 
omsorgssenteret.  
 
Andreas spiller inn en sak til neste menighetsrådsmøte: Opprettelse av 
gudstjenesteutvalg. Det kommer allerede i dette menighetsrådsmøtet forslag om å ha 
en friluftsgudstjeneste i Biri. Begge de to friluftsgudstjenestene som er i planene nå 
foregår i Snertingdalen.  
 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd godkjenner forslag til gudstjenesteplan for 2025. 
 

 

 

 
57/24 Diakoniplan Biri sokn 2024-2027 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 24.09.2024 57/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Diakoniutvalget v/leder Anne Merete Moe Kjenseth og med god hjelp fra diakon Hilde 
Kristin Jarlvang, har utarbeidet ny diakoniplan for Biri menighet. Denne legges frem 
for menighetsrådet for godkjenning.  
 
Planen inneholder både lokale tiltak på Biri og fellestiltak på diakonihuset. Planen er 
ryddig satt opp med tiltak, målsetting, evalueringstidspunkt, ressurser, 
samarbeidspartnere, bærekraftsmål og ansvarlig. 
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Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd godkjenner diakoniplan 2024-2027 for Biri menighet. 
 
Møtebehandling 

Diakoniplanen ble lagt frem for menighetsrådet, og rådet takker for godt arbeid med 
planen.  
 
Kjetil Bekkelund sitter i diakoniutvalget, og forteller om ulike tanker og ønsker som 
diakoniutvalget har hatt, blant annet arbeid med psykisk helse. Sokneprest Andreas 
E. Danbolt forteller at kommunen har arbeid rettet mot dette, og det viktigste er at 
eventuelt nye tiltak snakker sammen med eksisterende arbeid. Det finnes også 
mange kirkelige ressurser innen psykisk helse, da det er et satsningsområde i 
bispedømmet. Videre orienterer Kjetil om arbeidet med å få i gang en besøkstjeneste 
på Biri. Pr. dd har de to besøkere, men mangler folk som vil ha besøk. 
Diakoniutvalget fortsetter arbeidet med å gjøre besøkstjenesten kjent.  
 
Vedtak  

Biri menighetsråd godkjenner diakoniplan 2024-2027 for Biri menighet. 
 

 

 

 

 
Orienteringssaker 

58/24 Orienteringer 24.09.2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Biri menighetsråd 2023-2027 24.09.2024 58/24 

 
 
 
 
Saksorientering 
Kjetil Bekkelund gis anledning til å orientere fra arbeidet i fellesrådet. Det har ikke 
vært møter i fellesrådet siden sist menighetsrådsmøte, så orientering gis om det har 
kommet noe info utenom fellesrådsmøte.  
 
 
Forslag til vedtak 
 
Biri menighetsråd tar saken til orientering. 
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Møtebehandling 

- Orgelkomiteen har hatt møte, og menighetsrådsleder Ragnhild Svartbekk 
refererte fra møtet. Trekning etter orgellotteriet blir 24. november på Bethel, og 
menighetsrådet skal stå for bevertning. Sak om dette og oppgavefordeling 
kommer i oktobermøtet.  

- Det er snart tid for å fornye misjonsavtale, og sokneprest Andreas E. Danbolt 
ønsker en gruppe å samarbeide med for å forberede sak om 
misjonsengasjement i menigheten. Karen Ekern stiller. Gerd Ingeborg Nettum 
og Mette Iversen er ikke tilstede i dette møtet, men kan spørres. 

 
 
Vedtak  

Biri menighetsråd tar saken til orientering. 
 

 

 

 

 
Eventuelt 


